



KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA

IKLAN JAWATAN KOSONG DI BAWAH INISIATIF *SHORT-TERM EMPLOYMENT PROGRAM* (MySTEP)

Bahagian Pembangunan Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) di Putrajaya ingin mempelawa warganegara Malaysia yang berkelayakan untuk mengisi jawatan di bawah inisiatif *Short-Term Employment Program* (MySTEP) bagi tempoh Ogos hingga Disember 2023. (Perlanjutan kontrak akan dipertimbangkan).

Jawatan	: Personel MySTEP
Bil Kekosongan	: Satu (1) kekosongan (PUTRAJAYA)
Klasifikasi Perkhidmatan	: Perkhidmatan Personel MySTEP
Kadar Upah Maksimum	: RM 1,900.00 Sebulan
Kemudahan	: Cuti Rehat, Cuti Sakit, Caruman KWSP dan Caruman PERKESO

SYARAT KELAYAKAN	DISKRIPSI TUGAS UTAMA
<p>i. Warganegara Malaysia.</p> <p>ii. Berumur tidak kurang dari 20 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan.</p> <p>iii. Memiliki Diploma dalam bidang Teknologi Maklumat yang diiktiraf oleh kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>iv. Bertanggungjawab, komited, kreatif dan boleh bekerja di dalam pasukan dengan pengawasan yang minimum.</p> <p>v. Mempunyai pengetahuan asas komponen komputer dan rangkaian.</p> <p>vi. Mempunyai pengetahuan asas perisian penyuntingan grafik (Photoshop / Illustrator / Canva / Filmora)</p>	<p>i. Membantu Sub-Unit ICT memberi khidmat sokongan ICT kepada pegawai dan kakitangan Bahagian Pembangunan.</p> <p>ii. Membantu dalam mereka Poster / Iklan / Hebahan.</p> <p>iii. Menjalankan tugas-tugas lain yang diarahkan dari masa ke semasa oleh Pegawai Atasan dan Ketua Jabatan.</p>

TARIKH TUTUP PERMOHONAN: 31 Julai 2023

<p>CARA MEMOHON Kemukakan resume beserta gambar terkini berukuran passport, salinan kad pengenalan, salinan sijil dan dokumen-dokumen yang telah disahkan ke alamat emel ain.syahirah@moh.gov.my.</p> <p>TAJUK EMEL: PERMOHONAN MYSTEP</p>	<p>PEGAWAI UNTUK DIHUBUNGI: En. Usup bin Keram Tel: 03-8883 2021</p>
---	---

Pemohon yang tidak menerima sebarang jawapan/ panggilan selepas **SATU (1) MINGGU** dari tarikh tutup permohonan adalah dianggap tidak berjaya.